

New

## Friteuses gaz 8 L & 12 L

### Gas fryers 8L & 12 L



■ **Friteuses gaz à forte puissance avec une capacité de 8 et 12 L** pour des frites fraîches ou surgelées, beignets, poissons panés, etc. Allumage Piezo par simple pression des 2 boutons d'allumage et de réglage. Contrôle de l'allumage de la veilleuse. Support panier filtrant pour résidus importants et possibilité de frire des beignets ou grosses pièces sans le panier.

**Vidange en toute sécurité :** cuve emboutie à fond incliné pour une vidange sans résidu d'huile. Vidange par robinet tout inox avec système de sécurité. Dossieret arrière pour l'évacuation des gaz. Système exclusif de retrait des brûleurs en cas d'intervention technique.

**Équipement :** allumage Piezo, bouton de réglage, brûleur très puissant placé sous la cuve, couvercle tout inox. Dossieret pour évacuation des gaz. Pieds réglables jusqu'à 150 mm (avec possibilité de fixation au sol selon les normes CE-UL/NSF).



**RFG 8**  
13 kg French fries/h



**Brûleur multi flammes / Multi-flame burner**

**RFG 12**  
18 kg French fries/h

**RFG 12 modulaire disponible en version coffre :** Porte et contre-porte à fermeture magnétique.

■ **High powered gas fryers with a capacity of 8 & 12 l** for fresh or frozen french fries, doughnuts, fish etc. Piezo lighting through 2 push-knobs. Lighting control of pilot burner. Filtering basket holder for important fried rests and opportunity to fry donuts or large pieces without any basket.

**A perfect draining device in safe:** the drawn and lightly tilted tank in only one piece is especially made for the direct flow of the oil without rest of oil in the tank. Draining device with tap in all stainless steel and safety system. Back pipe for gas exit. Exclusive removal system of burners in case of technical intervention.

**Features:** Piezo lighting through 2 push-knobs. Lighting control of pilot burner. High power gas burner placed under the tank, stainless steel lid. Back pipe for exit gas. Adjustable stainless steel feet till 150 mm (can be fixed on the bottom according to CE - UL/NSF).

**Modular RFG 12 available in cabinet version with:** Door and inner-door with magnetic closing system.



*Cuve sans brûleur visible / Tank with no visible burner*



*Coffre identique pour/Same cabinet for RFE 8 D, RFE 12, CW 12 & RFG 12*



*Support panier filtrant / Filtering basket holder*

Ref.	Puissance Power	Dimensions Outside dimensions	Dimensions des paniers Basket dimensions	Rendement (frites) Output (French fries)	Poids Weight
<b>RFG 8</b>	6 kW	250 x 600 x 325 mm (H. cheminée/exit pipe: + 180 mm)	128 x 270 x 110 mm	13 kg/h	25 kg
<b>RFG 12</b>	7 kW	400 x 600 x 325 mm (H. cheminée/exit pipe: + 180 mm)	250 x 270 x 110 mm	18 kg/h	34 kg
<b>Coffre / Cabinet</b>	-	400 x 600 x 525 mm	-	-	12 kg